
Jegvzőkönyv

Készült: Szigetbecse Község ÖnkormányzatPo|gármesteri Hivatalában a2O76.július 12-én
tartott képviselő-testületi ülésről.

Jelen vannak: Takács András polgármester
Riedl Béla alpolgármester
Sósné Michélisz Edina, Csoba Attiláné, Keszthelyi Lász|ő képviselők

Igazoltan távol: Borbély Mária, Dr. Csernyi Zsuzsanna képviselők.

Tanácskozási joggal részt vett:
Jancsó Emc1ke jegyző
Antal Mária pénzügyi főtanácsos
S chmidt Mihályné intézményv ezető
Lemer Mária Szigetbecsei Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke

Meghívottak: a Szigetbecsei Tóparti Óvoda Intézményvezetói állásra pályázők.

Jegyzőkönyvvezetőz Szabó Anikó ig. ftíelőadó

Takács András polgármester köszönti az ülés résztvevőit, az ülést megnyitja. Megállapítja,bogy a7
fos testületbol jelen van 5 fo, így azhatározatképes.

A polgármester javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre:
- Riedl Béla
- Kesahelyi Lászlő képviselok személyére.

A képviselő-testület 5 igen szavazatta|, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta Takács András
polgármester j egyzőkönyv hitelesítőkre tett j avaslatát.

Takács András polgármester: Kérem a képviselő-testületet, hogy a meghívóban felsorolt első két
napirendi pont tárgyalását cseréljük fel, továbbá javaslom az Egyebek napirendi pontokat két plusz
napirendi ponttal kiegészíteni.
A plusz két Egyebek napirendi pont: ,, Előterjesrtés a családi napközi további működésérol.'''
valamint., Eloterjesztés a Közművelodési érdekeltségnövelő támogatás pá|yázatbenyújtására.''

A meghívóban felsorolt és a plusz két egyebek napirendi ponton kívül van-e javaslat további
napirendre?

Schmidt Mihálvné intézménwezető: Én is kérem az egyebek napirendi pontban tárgyalni a
következo két kérést: konyhás dajka álláshelyének meghosszabbítására kérelem, valamint
munkavégzés alóli felmentés kérése.

Takács András polgármester: Van-e további javaslat napirendre? Amennyiben nincs, a következo
napirendi pontokat javaslom elfogadásra.

1.) Előterjesztés a Szigetbecsei Tóparti Óvoda Intézményv ezetői állásra beérkezett pályazatok
elbírálására.
Előterjesztő: Takács András polgármester

2.) Előterje sztés azönkormány zat2016.évi költségvetéséről szőló 212016. (II. 26.) önkorm ányzati
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rendelet módosítására.
Előterjesztő: Takács András polgármester, Jancsó Emőke jegyző

Antal Mária pénzügyi v ezetó-főtanácsos

3.) Előterjesztés pályénat kiírására Szigetbecse területén az ővodai, általános iskolai gyermekek
étkeztetésére.
Előterjesztő : Takács András polgármester

4.) Javaslat a Balassi téri út karbantartási munkáinak elvégzésére.
Előterjesztő: Takács András polgármester

5.) Beszámoló a Ráckeve Központi orvosi Ügyelet munkájáról.
Előterjesztő: Takács András polgármester

6.) Egyebek.
a) Javaslat a szigetbecsei temetőben urnafal építésére.
b) Javaslat a szigetbecsei Szolgáltatőház mellékhelyiségének felújítására.
c) Javaslat közösségi stég építésére.
d) Javaslat Szigetbecse Község Sakk-szakosztályának Magyar Sakkvilág Kupán történő

részvéte l ének tiímo gat ásár a.

e) Előterjesztés a Ráckeve és Környéke Gyermekjóléti és Családsegító Intézményfenntartó Társulás
Társulási Megállapodásának módosítására.

I Előterjesztés a Közművelődési érdekeltségnöveló támogatás pá|yázat benyújtására.
g) Kovácsné Fejes orsolya kérelme.
h)Táj ékoztatások, kérdések, hozzászőlások' j avaslatok'

1. napirend:

elbírálására.
(Az írásos anyag a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Takács András polgármester: A Szigetbecsei Tóparti Óvoda Intézményv ezetői állásra ketten
nyújtották be pályázatukat' Az egyik pá|yazót 18.00 órára hívtuk meg a másikat 19.00 órára, ezért
kérem a képviselő-testületet, hogy a testületi ülést az első pályázó meghallgatásával kezdjük. A
19.00 órára hívott pá|yázó zárt ülést kért, ezért Ót zárt ülés keretében fogjuk meghallgatni, majd azt
kcjvetően hozzuk meg döntésünket.

Tisztelettel köszöntöm Schneckné Bukovszky Judit pályazót. A benyújtott pályazatát minden
képviselő{estületi tag megkapta másolatban. Megkérem Schneckné Bukovszky Juditot, hogy
mutatkozzon be és mondja el, azt, amit még el szeretne mondani a testületnek.

Schneckné Bu Mivel apá|yázatomat a testület megkapta és azt elolvasta,
így mindent tudnak. a pályázatomban igyekeáem minden számomra fontosnak vélt dologról
részletesen írni, de nagyon szívesen válaszolok a kérdésekre.

A képviselő-testület kérdéseit apá|yázőnak feltette' amire Schneckné Bukovszky Judit készségesen
vá|aszo|t'

Takács András polgármester: Köszönöm Schneckné Bukovszky Juditnak, hogy eleget tett
meghívásomnak és eljött a képviselő-testületi ülésre. Köszönjük a feltett kérdésekre adott
válaszokat. A képviselő-testület döntéséről hamarosan értesítést küldünk.
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Schneckné Bukovszky Judit megköszönte a meghívást, és távozott a testületi ülésről.

Takács András polgármester rövid szünetet rendelt el' majd 19.00 órakor folytatódott a testületi
ülés.

Takács András polgármester a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló CLXXXX. törvény
46. $ (2) bekezdés b) pontjára hivatkozva zárt ülést rendel el.

Azárt ülést követően a képviselo-testület folytatja nyilvános ülését.

Takács András poleármester: A Képviselő-testület részére megktildtük a Szigetbecsei Tpparti
Óvoda Szülői Munkaközösségének nyilatkozatát, valamint a Szigetbecsei Tóparti Óvoda
dolgozóinak véleményét az intézményvezetói kinevezéssel kapcsolatosan. A Szülői
Munkaközösség képviselői Schneckné Bukovszky Judit pályázőt támogatják intézményvezetői
kinevezésre. A Szigetbecsei Tóparti Óvoda alkalmazotti közössége a vélemények és szavazás
alapján akétpályázőt az intézményvezetói feladatok ellátására 50 - 50 %o-ban támogatja.
Meghallgattuk mindkét pályázőt' feltetttik kérdéseinket, most kérem a testületet, hogy mondják el
véleményüket és tegyenek javaslatot az új óvodavezetőre.
Először Schmidt Mihályné jelenlegi intézményvezető véleményét szeretném megismerni.

Schmidt Mihálvné intézménvvezető: Én nem szeretném befolyásolni a döntést, miután Én már
nem szeretnék a közösségben tevékenykedni, mint óvodapedagógus, de ha már megkérdezték
elmondom, hogy fellépését, kiállását' kiegyensúlyozoÍtságát, vezetői tapasztalat hátterét tekintve
Schneckné Bukovszky Juditra adnám a voksomat.

Sósné Michólisz Edina képviselő: Elmondom' hogy Én nem is számítottam két ilyen jó
pályázatra. Mindkét pá|yázó nagyon meggyőző volt' mindketten szimpatikusak. Nyilvánvalóan a
német nemzetiségi munkája és a vezetői tapasztalata miatt Schneckné Bukovszky Judit mellett szól
mindenféle érv.

Takács András polgármester: Személy szerint Én is Schneckné Bukovszky Juditot támogatnám,
mivel nagyon fontosnak tartom a nemzetiségi identitás erősítését, és benne sokkal inkább megvan'
mint a másik pályázőban.

Csoba Attiláné képviselő: Elmondom, hogy az oktatási-' Művelődési, Egészségügyi és Szociális
Bizottság ma l4.00 órai kezdettel tartotta bizottsági ülését, ahol már megtárgyaltuk ezt a napirendi
pontot. A Bizottság Schneckné Bukovszky Judit pá|yázőttámogatja intézményvezetói kinevezésre.
A pá|yázők részére igyekeztem az iskola, valamint aZ oktatási Bizottság szemszögéből
megfogalmazni és feltenni a kérdéseket. Valóban mindkét pályáző nagyon szimpatikus, a
kérdéseimre olyan válaszokat adtak, amire számítottam, amire vártam. A benyújtott pályázatok
nagyon korrekt és szépen összerakott pályázatok ennek ellenére a voksomat szintén Schneckné
Bukovszky Juditra adom.

Lerner Mária Német Nemzetiségi Önkormánvzat elnöke: Nekünk, mint Német Nemzetiségi
Önkormányzatnak egyetértési jogunk van a testület döntésével. Elmondom, ha dönthetnék, Én is
S chneckné Bukovszky Juditot v álasúanám új intézményvezetőnek.

Takács András polgármester: Köszönöm a hozzászőlásokat' véleményeket. Aki egyetért a
követke ző határ o zati j ava s l attal, azt kérem szav azzon|

Határozati javaslat:
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Szigetbecse Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről szóló

2OfI. évi CXC. törvény (továbbiakban: Nkt.) 83. $. (2) bekezdés 0 pontjában

meghatározott jogkörében eljárva, akoza|kalmazottak jogállásáról szőlő 1992. évi XXXIII.
törvény 1tovabbiákban: Kjt.i 2OlA. $. (1) bekezdése Áúarr- a Szigetbecsei Tóparti Óvoda

intézményvezetői állás betöltésére meghirdetett páIyázattabeérkező pá|yázatoka|apján-
figyelembe véve a szülői munkaközösség véleményét, valamint a Kjt. 20lA' $ (6)

bekezdése a|apján 5 fos szakértelemmel rendelkező oktatási- , Művelődési-'
Egészségügyi- és Szociális Bizottság véleményét - a Szigetbecsei Német Nemzetiségi

Ónkormányzat hozzájáru\ásával, a pedagógusok előmeneteli rendszeréről és a
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény köznevelési

intézményekben történo végrehajtásáról szőlő 32612013. (VIII.3O') Korm. rendelet 22. s.
(1)-(2) bekezdésében foglaltaknak megfelelően, Schneckné Bukovszky Judit pályá.zőt

20t6. augusztus 15. napjátő| határozott időre, 2021, augusztus 14-ig megbizza a

Szigetbeciei Tóparti Óvoda intézményvezetői munkakörének betöltésével, illetve az

intézményv ezetői feladatok ellátásával.
Az óvodavezető illetményét a Kjt., valamint a Korm. rendelet rendelkezései szerint kell
megállapítani.
Határidő: augusáus 15.

Felelős: Takács András polgármester

A képviselő-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 taga közül 5 fő részvételével, 5 igen

szavazattal. ellenszavazat és lartőzkodás nélkül hozta meg a következő határozatát:

4212016. (VII. 12.) képviselő-testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről

szőIő 2011. évi CXC. törvény (továbbiakban: Nkt.) 83. $. (2) bekezdés f) pontjában

meghatározott jogkörében eljárva, a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi
XXXII. törvény (továbbiakban: Kjt.) 20lA. $. (1) bekezdése alapján a Szigetbecsei

Tóparti Óvoda intézményvezetői állás betöltésére meghirdetett pályázatra beérkező
páIyázatok alapján - figyelembe véve a szüloi munkaközösség véleményét, valamint a

KJt. 20lA' $ (6) bekezdése alapján 5 fos szakértelemmel rendelkező oktatási- ,

Művelődési-, Egészségügyi- és Szociális Bizottság véleményét - a Szigetbecsei Német

Nemzeti sé gi Önkormá ny zat hozzájárulásával, a pedagó gusok elomenetel i rendszerérő l
és a kcjzalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény köznevelési

intézményekben ttjrténő végrehajtásáról szólő 32612013' (VIII.30.) Korm. rende\et22.

$. (1)-(2) bekezdésében foglaltaknak megfelelően, Schneckné Bukovszky Judit
p11yázőt 2016. augusztus 15. napjátői határozott időre, 202l. augusztus 14-ig
megbízza a Szigetbecsei Tóparti Óvoda intézményvezetői munkakorének betöltésével,

i l l etve az intézményvezető i feladatok ellátásával.
Az óvodavezető illetményét a Kjt.' valamint a Korm. rendelet rendelkezései szerint kell
megállapítani.
Határidő: augusáus 15.

Felelős: Takács András polgármester

Schmidt Mihálvné intézménwezető: Szeretném tájékortatni a képviselő-testületet, hogy a kiírt
ó'"d"p.d"góg.* pályénatra három pedagógusjelölt jelentkezett. Egyik pályazónk Katona Mónika,
aki móst végezte el az óvőnői főiskolát és évek óta óvodánk do|gozőja, továbbá érkezett még kettő

nemzeti sé gi nyelven fo glalkozó óvodapedagó gustó l is pály ázat.
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Az álláshelyre Katona Mónikát vettük fel, és határozott idővel alkalmaztuk, miután határozatlan

idejű álláshely nem volt.
a Éet másik pályáző kcizül az egyik Kalocsáról jönne, akinek hozzétm hasonlóan egy éve vanhátra a

nyugdíjig' a másik pályáző pedig jelenleg a Szigetcsépi óvoda do|gozőja, aki mellesleg az újonnan

megvá7aÁztott intéiményvezető Schneckné Bukovszky Judit volt kolleganője. Abban egyeáünk

-.g, hogy nem utasítom el a Szigetcsépen dolgozó, németül tudó pedagógus pá\yázatát, hanem

elnápolju[ a döntést az uj vezető beiktatásáig. Ha most az új intézményvezető igénybe veszi a volt

kollóganőjének a német tudását, akkor Én szeretném kérni, hogy elmehessek nyugdíjba.

Kiszámoltam és levezettem papíron, hogy mikortól szeretnék nyugdíjba mermi, mennyi az

időarányos szabadságom. Van 4 hónap ami alól kötelező a felmentés' és további két hónap munka

alóli felmentésemet szeretném igényelni. A pénzügyes kolleganő utánanézet, hogy a szükséges

pénzeszköz megvan a felmentésemre.

Csoba Attiláné képviselő: Én Émogatom a kérés teljesítését.

Sósné Michélisz Edina képviselő: A munkavégzés alóli felmentést - 2016.09 '23-től2017 .04.09-ig

én is támogatom.

Riedl Béla alpoleármester: Én is támogatom a kérés teljesítését, és szeretném megköszönni

S"h-idt Mihályné Margitkának az óvodábanintézményvezetőként és óvodapedagóguskéntvégzett
lelkiismeretes munkáj át.

Schmidt Mihálvné intézménwezető: Köszönöm szépen a testületnek a kérésemhez való

hozzáá|lását.

Takács András polgármester: Aki egyetért a következő határozati javaslattal, azt kérem

szavazzon:

Hatátozati javaslat:

Szigetbecse Község Önkormányzat képviselő-testülete Schmidt Mihályné Szigetbecsei

Tóparti Óvoda intézményvetőjét - az oregségi nyugdíjra jogosult k<;zalkalmazott

kezdeményezésére _ a köza|kalmazotti jogviszony a|ő| 2017.04.09-vel felmenti, mely
időn belül 2016.O9.23-től 2017.O4.09-ig a munkavégzési kötelezettség alól mentesíti.

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a további szükséges intézkedéseket

tegye meg.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2017.04.09.

A képviselo{estület a napirendi pontot megtargyalta 7 taga kozül 5 fő részvételével, 5 igen

szavazatta|, ellenszavazat éstartőzkodás nélkül hozta meg a következő határozatáÍ':

43t201
Schmidt Mihályné
nyugdíjra jogosult
jogviszony alól
2017.04.09-ig a

további szükséges

Szigetbecse Község, Önkormányzat képviselő-testülete
Szigetbecsei Tóparti ovoda intézményvetőjét - az öregségi

köza|ka\mazoÍt kezdeményezésére a közalkalmazotti
2017.O4.O9-vel felmenti, mely időn belül 2016.09.23-től
munkavégzési kötelezettség alól mentesíti.
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a

intézkedéseket tegye meg.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2017.04.09.
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Takács András polgármester: Érkezett még egy óvodával kapcsolatos kérés, ami döntést igényel.
Schmidt Mihályné intézményvezető írásban közölte, hogy a Szigetbecsei Tóparti ovoda konyhás
feladatok ellátására 2 fő konyhás dajka szükséges. Jelenleg 1 fo határozatlan idejű kinevezéssel' 1

fó határ ozott idej ű kinevezés sel rendelkezik.
A határozott idejű dajka kinevezése 2016. augusáus 24-én lejár. Mivel a feladat ellátása továbbra is
szükséges, így kéri, hogy a határozott idejű álláshelyet a képviselő-testület engedje
meghosszabbítani újabb 1 éwel.
Én nem látom akadályát a kérés teljesítésének, ezért kérem a testületet, hogy a k<jvetkezőhatározati
javaslatot fogadja el.

Határozati javaslat:

Szigetbecse Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szigetbecsei Tóparti
ovoda intézményvezetője által a konyhás állás biztosítása ügyében benyújtott
kérelmet megtárgyalta és alábbi döntést hozta: a testület továbbra is biztosítja az egy
fő álláshelyet a konyhás feladatok ellátására 2016. augusztus 25-tő| egy éves
időtartamra.
Az álláshely költségfedezete az önkormányzat2016. évi költségvetésében biztosított.
A Képviselő{estület felkéri az intézményvezetőt, hogy az álláshely betöltésérol
gondoskodjon.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2016. augusztus 25.

A képviselo-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 tagJa közül 5 fő részvételével, 5 igen
szavazatta|' ellenszavazat és tartőzkodás nélkül hozta meg a következő határozatát:

4412016. (VII. 12.) képviselő-testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szigetbecsei
Tóparti ovoda intézményvezetője által a konyhás állás biztosítása ügyében
benyújtott kérelmet megtárgyalta és alábbi döntést hozta: a testület továbbra is
biztosítja az egy fo álláshelyet a konyhás feladatok ellátására 2016. augusÍus 25-
től egy éves időtartamra.
Az álláshely költségfedezete az önkormányzat 2016. évi költségvetésében
biztosított.
A Képviselő-testület felkéri az intézményvezetót, hogy az álláshely betöltéséről
gondoskodjon.
Felelős : Takács András polgármester
Határidő: 2016. augusáus 25.

2. napirend:
Előteriesztés az önkormánvzat 20l6. évi köItséwetéséről szóló 2/2016. (II. 26.) önkormánvzati
rendelet módosítására.
(Az írásos anyag a jegyzőkonyv mellékletét képezi.)

Takács András polgármester: A képviselő{estületi ülést megelőzően kibővített Pénzügyi
Bizottsági ülést tartottunk, ahol megtárgyaltukaz önkormányzat2016. évi költségvetés módosítását.
A Pénzügyi Bizottság az önkormányzat 2016. évi költségvetés módosításáról szóló rendelet
tewezetét előterjesztésre alkalmasnak találja, azt elfogadásra javasolja a testületnek.
Amennyiben elfogadjuk a beszámolót, és a rendelet tervezetet az önkormányzat költségvetésének
bevételi és kiadási foösszege 318.609.000 Ft_ra módosul.
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Kiadási oldalon a módosított előirányzatokz
- Működési kiadások 181.177.000 Ft
- Támogatások, pénzeszköz átadások 16.456.000 Ft
- Felhalmozási és tőke jellegű kiadások 21.820.000 Ft
- Általános tartalék 884.000 Ft
- Céltartalék 6.822.000 Ft
- Ivóvízprojekt jóteljesítési biztosíték 4.747 .000 FT
- Magyar Államkincstár 2014. évi normatíva visszafizetés 385.000 Ft
- Finanszírozási kiadások 86.318.000 Ft
A bevételi oldal alakulása:
- Szigetbecse Kcizség Önkormányzat bevétele 208.851.000 Ft
- S zi getbec sei Közö s Önkormán y zati Hiv atal 5 7 .23 4 .000 F t
- Szigetbecsei Tóparti Óvoda 52.524.0OOFt

Takács András polgármester: Kérem a képviselő-testületet, hogy az elhangzott beszámoló
alapján és a megküldött táhlázatok alapján Szigetbecse Község Önkormányzatának költségvetési
rendelet módosítását 318.609.000 Ft bevételi és 318.609.000 Ft kiadási összeggel fogadjuk el.

A képviselő-testület Szigetbecse Község Önkormányzat 2076. évi költségvetésének módosítását
megtárgyalta7 tagJa közül 5 fő részvételével, 5 igen szavazattal, ellenszavazat és lartőzkodás nélkül
hozta meg a következő rendeletét:

5/201
2016. évi módosításáról:

Szigetbecse Község
költségvetésről szóló
alapján módosítja.

ormányzat Képviselő-testülete a 2016. évi
2120|6. (II. 26.) önkormányzati rendeletét a melléklet

A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a rendeletet hirdesse ki.
Felelős: Takács András polgármester, Jancsó Emőke jegyző
Határidő: 20l6.július 26.

3. napirend:
Előteriesztés pálvázat kiírására Szieetbecse területén az óvodai. általános iskolai gvermekek
étkeztetésére.
(Irásos előterjesztés' határozati javaslat, pá|yénati felhívás tervezet a jegyzőkonyv mellékletét
képezi)

Takács András polgármester: Mindenki megkapta az írásos előterjesztést,határozati javaslatot'
val am i nt a p ály ázati fe lhí vást kö zétkezteté s b i zt o s ít ásár a.

Szigetbecsén jelenleg az óvodás és az általános iskolás gyermekek étkeztetését az önkormányzat a
BREZIFERI Kft.-vel kötött határozott idore szóló vállalkozői szerződés alapján láda el. A
batározott idejú szerződés 2016. augusztus 26.-ig tart, ezért szükséges a meghívásos pályázatot
kiírni a közétkeztetés biztosít ásár a.

A pá|yánat benyújtására a következő három szervezetet (vállalkozást) javasoljuk felkérni:
- BREZIFERI Kft. (2321 Szigetbecse,Lőrévi it7.)
- Ráckeve Városi Intézményi Gazdasági Iroda (2300 Ráckeve, Szent István tér)
- KiskunlachánaNagyközségi Önkormányzat Központi Konyha (2340 Kiskunlacháza,Rákőcziu.
12.)
Aközétkeztetés biztosítása céljából készült pályázati felhívást a testület megismerte' van-e kérdés,
esetleg j avaslat módos ításra?
Amennyiben nincs, kérem ahatározati javaslatot fogadjuk el.
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A képviselő-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 taga közül 5 fő részvételével, 5 igen

szavazattal, e|Ienszavazat és tartőzkodás nélkül hozta meg a következő határozatát:

45/20L6. (VII. 12.) képviselő-testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete Szigetbecse területén az

óvodai' általános iskolai gyermekek étkeztetésére - a 20l6l20l7-es tanévtől

kezdődően 1 + 1 évre - a melléklet szerinti pá|yázatot írja ki.
Pá|yázatbenyújtására kéri fel a képviselő-testület az alábbi szervezeteket:
- BREZIFERI Kft. 232I Szigetbecse, Lórévi út 7.

- Ráckeve Városi Intézményi Gazdasági Iroda (2300 Ráckeve, Szent István tér

- Ki skunla cházaN agyközsé gi Önkorm ány zat Ko zponti Konyha
(23 40 Kiskunlach éaa, Rákőczi utca I2.)

Felelős: Takács András polgármester
Határidő: Azonnal.

4. napirend:
Javaslat a Balassi téri út karbantartási munkáinak elvéezésére.
ffi..t..'SzigetbecseKözségbenaBalassitéregyrészén,valaminta
l<etntowiben nincs szilárd burkolat. Árajánlatokat kértem az említett területek karbantartására' A
beérkezett árajánlatokat a képviselő-testületnek megküldtük. Én javaslom' hogy a BITUNOVA
Útfenntartó ésEmulziógyártő Kft. (1117 Budapest, Gábor D' u.2.) árajánlatát fogadjuk el és tolük
rendelj ük meg az útfelúj ítást
A BITLINOVA Kft. árajánlata 1.428.000 Ft + 27yo Afa. Ezért az összegért 140 fm-en, 5 m
szélességben murvás útalap anyagpótlásos javítását végzik el.

Riedl Béla alpolgármester: Én is a BITLINoVA Kft. árajén|atát javaslom elfogadni, és az

vaslommegrendelni.AzÓmunkájukatismerjük,tudjukmitkapunka
pénzünkért cserében.

Sósné Michélisz Edina képviselő: A rendezvénytéren van egy rész, amit helyre kéne hozni'
uulu-int ,ru.' néhány balesetveszétyes gödör a községben' amit meg kellene szüntetni. Nincs
lehetőség arra, hogy ezeket a kisebb munkákat is elvégezze a BITUNOVA Kft?

Takács András polgármester: Beszélni fogok az építésvezetővel és rábeszélem, hogy ezeket a

kisebbjavításokat is elvégezzék a községben.

Riedl Béla alpolgármester: Többször említettük, hogy a Borozó előtti szakaszon a Makádi út

.ninő.ég. igencsak kifogásolható. A közútkezelős autó napjában többször is elmegy ezen a

szakaszon, de még nem javították ki. Javaslom hivatalos levélben keressük fel a Magyar
Közutkeze|ő Zrt.-tés hívjuk fel figyelmüket a főút állapotának javítására.

Takács András polgármester: Én már telefonon többször próbáltam elérni a Magyar Közútkezelő
Zrt-t, de eddig még nem sikerült beszélni senkivel. Elfogjuk küldeni a hivatalos levelet.

A napirendi ponttal kapcsolatban van-e további kérdés, észrevétel, javaslat?

Amennyiben nincs a következőhatározati javaslatot kérem elfogadni:

Határozati javaslat:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a

Szigetbecse, Balassi téren 140 fm útfelújítási munkát rendel meg a BITLINOVA
Kft.-nél bruttó 1.813.560 Ft összegben, a benyújtott árajánlatalapján.
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A Képviselo-testület az űtfelújitás elvégzésére a bekerülési összeget a 2016. évi
tartalékkeret terhére biztosítj a.

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a2016. évi költségvetés következő
módosításának előterj esztésénél e döntést Vegye fi gyelembe.
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a BITUNOVA Kft-nél az
útfelújítási munkákat rendelje meg és avál|a|kozási szerzódést kösse meg.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: azomal

A képviselő-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 tag1a koztil 5 fő részvételével, 5 igen
szavazattal, ellenszavazat és Ártózkodás nélkül hozta meg a következő határozatát:

4ó12016. (VII. 12.) képviselő-testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselo-testülete úgy határoz, hogy a
Szigetbecse, Balassi téren l40 fm útfelújítási munkát rendel meg a BITLINOVA
Kft.-nél bruttó 1.813.560 Ft összegben, a benyújtott árajánlat a|apján.
A Képviselő-testület az itfelifiítás elvégzésére a bekerülési összeget a 2016. évi
tartalékkeret terhére biztosítj a.

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a 2016. évi költségvetés
következő módosításának előterj esztésénél e döntést vegye fi gyelembe.
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a BITLINOVA Kft-nél az
útfelújítási munkákat rendelje meg és avállalkozási szerződést kösse meg.
Felelős: Takács András polgármester
HatárÍdő: azonnal

5. napirend:
Beszámoló a Ráckeve Központi orvosi Ügvelet munkáiáról.
Takács András polgármester: A MoRRoW Medical Zrt. megküldte beszámolóját a Ráckeve
Központi orvosi ügyelet munkájáról a2015. január 1. és 2015. december 3l. közötti időszakra
vonatkozóan' A beszámolót másolatban mindenki megkapta. Van-e kérdés, észrevétel a leírtakkal
kapcsolatban?
Amennyiben nincs javaslom a beszámoló elfogadását.

Határozati javaslat:

Szigetbecse Község onkormányzatKépviselő-testülete elfogadja a MoRRoW Medical
Zrt' á|ta| megküldött Ráckeve Központi orvosi ügyelet 2015.01.01' _ 2015.12.3l.
közötti időszakban végzett munkájáról szóló beszámolót.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: Azonnal

A képviselő{estület a napirendi pontot megtárgyalta 7 tagsa közül 5 fo részvételével, 5 igen
szavazatta|, el|enszavazat és 1'artőzkodás nélkül hoztameg a következő határozatát:

4712016. (VII. 12.) képviselő_testületi határozat:
Szigetbecse Község onkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a MoRRoW Medical
Zrt' által' megküldött Ráckeve Központi orvosi ügyelet 2015.01.01. _ 2015.|2.31.
közötti idoszakban végzetÍ munkájáról szóló beszámolót.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: Azonnal
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6. napirend.
Eevebek.
a) Javaslat a szigetbecseÍ temetőben urnafal építésére.
Takács András polgármester: Már Égőta téma a testületi üléseinken a szigetbecsei temetőben
urnafal építése. Beszereztem néhány tervet, hogy mégis milyen urnafalak léteznek. Javaslom, hogy
szombaton ta|á|kozzunk 9.00 órakor a temetoben és határozzlk meg közösen hova szeretnént
elhelyezni, és hatátozzuk meg hány férőhelyes legyen az urlafal, ezt követően tudunk tovább lépni
a cél megvalósítása érdekében.

b) Javaslat a szieetbecsei Szolgáltatóház mellékhelviségének felúiítására.
Takács András polgármester: Előző képviselő+estületi ülésünkön már határoztunk anól, hogy a
Szigetbecse, Balassi téren lévő Szolgáltatóház belső mennyezetének felújítására a 204.572 it-ot
biztosítjuk. A helyiség bérlője ismét hozott egy átajánlatot, ami a Szolgáltatőház belső
mellékhelyiségeinek festéséről, belső nyílászárók mázolásáről szól. A számla végösszege 117.7IO
Ft + 31.781 Ft Áfa, vagyis összesen 14g.49I Ft.

Sósné Michélisz Edina képviselő: Nekem az a véleményem, hogy előbb a tervezett bővítést
végezzik el, majd aztánbeszéljünk a nyí|ászárők felújításáról, mellékhelyiségek festéséről.

Csoba Attiláné képviselő: Egy tisáasági meszelést esetleg el lehetne végezni.

Takács András polgármester: Javaslom járjuk könil a kérdést, és majd azt kcjvetoen hozzuk meg
döntésünket.

c) Javaslat közösséei stég építésére.
Takács András polgármester: Tájékoztatom a képviselő-testületet' hogy aYízngylől megkaptuk
az engedélyt a közösségi stég építésére. Előzetes számítások szerint a stég megépítése tu. i mittio
forintba kerül. A Képviselo-testület már tavasszal is tátgyalta, ha megkapjuk_a) engedélyt a stég
építéséhez az Önkormányzat 300.000 Ft-al járul hoziá. A többi pe"ii a kömyóző érintettei
(Szigetbecsei Horgász Egyesület; Ráckevei Horgász Szövetség, a Szén Magyar Falu
Vidékfejlesztési Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft.; az Étteto Magyar Falvak Nonliofit Kft.;
Magyar Településfejlesztő Nonprofit Kft.; Első RégiófejlesztésiKozhasznú Nonprofit Kft.) fogiák
összeadni.
Kérem a testületet, hogy határozzurtk a stég építés ránk eső részének biztosításáról.

Határozati javaslat:

Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy húároz, hogy
Szigetbecsén a közösségi stég építéséhez 300.000 Ftal járul hozzá. A
hozzájárulás összegét a képviselő-testület az üdülőhelyi feladatok feladatalapú
támogatás terhére biztosítj a.

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a további szükséges
intézkedéseket tegye meg.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2016. augusztus 15.

A képviselő-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 tagJa közül 5 fó részvételével, 5 igen
szav azattal, ellenszav azat é s tartő zko dás né lkül hozta me g a kö vetkező határ o zatát:
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SzigetbecseKo'séffi.mány'utKépvise1o-testületeúgyhatároz,hogy
Szigetbecsén a közösségi stég építéséhez 300.000 Ftal járul hozzá. A
hozzájáruIás összegét a képviselő-testület az üdülőhelyi feladatok feladatalapú

támogatás terhére biáosítja.
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a további szükséges

intézkedéseket tegye meg.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2016. augusáus 15.

részvételének támogatására.
.'ASzigetbecseSportegyesületelnökeleveletintézettaképviselő-

stnyújtanól,hogyamegyeibajnokságonkivá1óanszereplősakk
szakosztály' eredményei alapján, isméi meghívást kapott az Ászáronrendezendő Magyar Sakkvilág

Kupára, ahol Szigetbecse' Pest megyét képviseli.
A versenyen résit vevő 5 fős csapat (3 felnőtt és két kiskorú gyermek) költsége (szállás, étkezés,

nevezési díj) kb' 1 50.000 Ft. A csapat tagjai nem tudják vállalni az anyagi kiadásokat, ezért kérem a

testtiletet, úogy 150.000 Ft támogatást biztosítson az öt fős csapatnak, hogy a meghívásnak eleget

tudjanak tenni és képviseljék Szigetbecsét, Pest Megyét.

Riedl Béla alpoleármester: Ez ameghívás egy megtiszteltetés, ezért javaslom a kérés teljesítését.

Csoba Attiláné képviselő: Valóban nagyon jó eredményeket érnek el a szigetbecsei sakkozők a

versenyeken, úgy gondolom megérdemlik a támogatást.

Takács András polgármester:
szavazzon.

Aki egyetért a következő határozati javaslatta|, azt kérem

Határozati iavaslat:

Szigetbecse Község ÖnkormányzatKépviselő-testülete úgy határoz, hogy a Sport

Egyesületnek 150.000 Ft támogatást biztosít, annak érdekében, hogy a

sakkszakosztáIynak 5 íőből ál1ó csapata aMagyar Sakkvilág Kupára eljusson és

azon képviselje Szigetbecse Községet és Pest Megyét.
A Képviselő-testület a támogatási összeget a 2016. évi szociális keret terhére

biáosítja.
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a további szükséges intézkedést

tegye meg.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2016. augusztus 15.

A képviselőtestület a napirendi pontot meglárgyalta 7 tagsa közül 5 fo részvételével' 5 igen

szavazattal. ellenszavazat és tartőzkodás nélktil hozta meg a következő határozatát:

lő_testü

Szigetbecse Község ormány zat Képvi sel ő -testülete úgy
Ft támogatást biáosít, annakEgyesületnek l50.000 érdekében, hogy a
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sakkszakosúálynak 5 főből álló csapata a Magyar Sakkvilág Kupára eljusson és
azon képviselje Szigetbecse Községet és Pest Megyét.
A Képviselő-testület a támogatási összeget a 2016' évi szociális keret terhére
biztosítja.
A képviselő-testület felkéri a polgármestert' hogy a további szükséges intézkedést
tegye meg.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2016. augusztus l5.

e.) Előteriesztés a Ráckeve és Körnvéke Gvermekióléti és Családseeítő Intézménvfenntartó
Társulás Társulási Meeállapodásának módosítására.
Takács András polgármester: Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy Ráckeve Város
Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 2016. augusáus 31-vel megszűnteti a
Családi Napközit, ezért szükséges a Ráckeve és Kömyéke Családsegítő és Gyermekjóléti
Intézményi Társulás Társulási Megállapodásának módosítása.
A Társulási Megállapodás módosításához szükség van minden érintett települési önkormányzat
képvi sel ő-testületének enő l szóló határ ozatár a.

Aki egyetért ahatározati javaslattal, azt kérem szavazzon.

Határozati javaslat:

Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete j avasolj a a Ráckeve és
Kömyéke Családsegítő és Gyermekjóléti Intézményi Társulás Társulási
Tanácsának, hogy a családi napközi feladatellátást szűntesse meg 2016.
augusztus 31-ével, és ennek megfelelően a Társulási Megállapodást módosítsa.
A képviselőtestület fe|hata|mazza a polgármestert a módosított Társulási
Me gál l apo d ás aláir ásár a.

Felelős: Takács András polgármester
Határidő: azomal

A képviselő-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 tagtra közül 5 fo részvételével, 5 igen
szavazattal, ellenszavazat és tartőzkodás nélkül hozta meg a következő hatátozatát:

50/2016. (VII. 12.) képviselő_testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete javasolja a Ráckeve és
Kömyéke Családsegítő és Gyermekjóléti Intézményi Társulás Társulási
Tanácsának, hogy a családi napkÓzi feladatellátást szűntesse meg 2016.
augusáus 31-ével, és ennek megfelelően a Társulási Megállapodást módosítsa'
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a módosított Társulási
Me gál lapod ás a|áír ásár a'
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: azowtal

f.) Előteriesztés a Közművelődési érdekeltséenövelő támoeatás pálvázat benyúitására.
Takács András polgármester: Ismét lehetőség nyílt ',Közművelődési érdekeltségnövelő
támogatásra" pályázatot benyújtani. A pályázatot elektronikus úton a Magyar Államkincstár á|tal
üzemeltetett elektronikus rendszeren keresztil, az erre a célra kialakitott pályázati felületen 2016.
július 31-ig lehet rögzíteni.
A pályénat célja: központi költségvetési forrás biáosítása az önkorményzati fenntartású vagy a
települési önkormányzattal kötött közművelődési megállapodás alapján működő közmtívelődési
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intézmény vagy közösségi színtér műszaki technikai eszközállományának, berendezési
gy arapítására, épületének karbantartására, felúj ítására.
Nagyon szeretnénk a Művelődési Házbarl a hangosítást megoldani, ezért a

tárgyainak

szükséges
berendezés eW e p ály áznánk.
A MűvelődésiHázba a hangosítás megoldása végett az árajánlatot beszereztük.
A pályázati kiírás szerint a pályázathoz 70 %o önrészt kell biztosí tani az önkormány zatnak.

Keszthelvi László képviselő: Most is van lehetőség sörpad garnitúrákrapá|yázni?

Jancsó Emőke iewző: Ha a testület úgy dönt, idén is pályázhatunk sörpadokra.

Takács András polgármester: Aki egyetért azzal, hogy pályazatot nyújtsunk be 
',közművelődésiérdekeltségnövelő támogatásra'' és a pálryázati önrészt is vállaljuk, azt kérem az atábbi határozati

javaslatot fogadja el.

Határozati javaslat:
Szigetbecse Község Önkormiínyzat Képviselő-testülete a közművelődési
érdekeltségnövelő pályázat keretén beltil a Petőfi Srándor Művelődési Ház
esetében 1.677 .600 Ft összegű támogatás eléréséhez 168.000 Ft önerőt biztosít.
A pály ánat tát gy a: hango sító e szközök é s sörpad garnitúrák beszerzése.
A Képviselő-testület az önerÍit a Szigetbecse Község Önkormányzat2016. évi
költségvetésének általános tartalékkeret terhére biztosítja.
Felelős: Takács András polgármester

Jancsó Emőke jegyző
Határidő: 2016.július 3 1.

A képviselő-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 tagtra kcizül 7 fő részvételével' 7 igen
szav azatta|, e l l ens z ava zat é s tartő zko dás né l kül ho zta m e g a kö v etkező határ o zatát :

Szigetbecse Kozség onkormányzat Képviselő-testülete a közművelődési
érdekeltségnövelő pá|yázat keretén belül a Petőfi Sándor Művelődési HaZ
esetében 1.677.600 Ft összegű támogatás eléréséhez 168.000 Ft önerőt biaosít.
A pály ázat tár gy a: hango s ító e szközök é s sörpad gamitúrák beszerzé se.
A Képviselő-testület az önerőt a Szigetbecse Község Önkormányzat2076. évi
költségvetésének általános tartalékkeret terhére biztosítja.
Felelős: Takács András polgármester

Jancsó Emőke jegyző
Határidő: 2016.július 3 1.

g.) Kovácsné Feies Orsolva kérelme.
Takács András polgármester: Idén májusban már tárgyaltuk Kovácsné Fejes orsolya kérelmét,
amiben a 831l9 hrsz-il magánutat térítésmentesen szeretné felajánlani az önkormányzat részére.
Májusban úgy dcintött a testület, hogy a kérést még átgondolja.
A felajánlással kapcsolatosan kaptunk egy Megállapodás tervezet, amit a testület tagjainak
eljuttattunk. Kérem a testületet, hogy mondjanak vélemény a Megállapodással kapcsolatban.

Sósné Michélisz Edina képviselő: Nekem az a javas|atom, hogy a Megállapodást nézessük át egy
ügyvéddel' aki a mi érdekeinkettart1a szemelőt.
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Csoba Attiláné képviselő: Nekem a Megállapodás 7.) pontja nem tetszik, miszerint a ftildhivatali
szolgáltatási díj az átvevőt, vagyis az Önkormányzatot terheli, viszont képviselő-társam javaslatával
egyetértek.

Takács András polgármester: Mivel mindenki egyetért azzal, hogy a Megállapodás tervezetet
ügyvéddel átnézessük, intézkedni fogok és az eredményről egy következo testületi ülésen
beszámolok.

h.) Táiékoztatások. kérdések. hozzászólások. iavaslatok.
_ Balassi tér 9. szám alatti szoleálati lakás állapotfelmérése.
Takács András polgármester: Július 8-án állapotfelmérést végeztünk a Balassi tér 9. szám alatti
szolgálati lakásban. A lakók is elmondták észrevételeiket. A megállapítottak és az elmondottak
alapj án fonto s sági sorrendben a következo me gál lapításokat te sszük :

- az épi|et esővíz elvezető rendszere rossz állapotban van, a további állagromlás megakadályozása
érdekében teljes felújítása a legsürgősebb feladat,
- a nyilászárók elvetemedtek és a süllyedések miatt is deformálódtak' így télen nagy hő vesáeséget
okoznak,
- a hátsó fal egy részén lehullott a vakolat, ami foleg esáétikai problémát jelent,
- az épúlet elektromos hálőzata alumínium vezetékekkel készült, ami idővel cserére szorul.
Nagyvonalakban ezeket a felújítási munkákat kell elvégezni. Árajánlatokat fogok kémi a munkák
elvégzésére, és ha megvannak, ismét a képviselő-testület elé hozom a témát, hogy határozni
tudjunk.

_ Felnőtt iátszótér.
Takács András polgármester: Lehetőség lenne felnott játszőtér kialakítására. Kérem a testületet,
hogy gondolkozzunk el azon, hol lehetne ezt a játszőteret kialakítani. Szombaton, amikor az umafal
kialakítása miatt találkozunk, enol is ötletezhetnénk és megnézhetnérk az esetleges helyszínt is'

_ Szoleáltatóház helviséeének bérlete.
Riedl Béla alpolgármester: Egy ismerősöm azzal a kérdéssel fordult hozzám, hogy a
Szolgáltatóháznak aá a helyiségét' amit a Roma Nemzetiségi Önkormányzathasznált annak idején,
az Önkormányzatnem adná-e ki bérbe, mert fodrászúz|etet szeretnének ott működtetni.

Takács András polgármester: Azt a helyiséget az Önkormányzat tárolásra használja' nem
j avasolnám annak bérbeadását.

Több napirend nem lévén a polgármester az ülést bezarja.

k.m.f.

Takács András
polgármester
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